
专业流水槽模具技术和规模，大力推广水泥流水槽模具

产品名称 专业流水槽模具技术和规模，大力推广水泥流水
槽模具

公司名称 保定市玉达模具制造有限公司

价格 100.00/个

规格参数 质量体系:ISO9001
型号:型号齐全
产地:河北保定

公司地址 河北省保定市清苑区闫庄乡南闫庄村

联系电话  13503120801

产品详情

流水槽模具，水泥流水槽模具，流水槽钢模具 玉达

保定玉达专业模具厂有制造U型槽模具，流水槽模具，集水槽模具的技术和规模，和专业的技能U型槽模
具，流水槽模具，集水槽模具能够到达每个客户的需求。流水槽模具，排水流水槽模具主要是对于高速
公路两边路肩、路沿 石、隔离带水泥成品的出产设备，不必厂房，适用于出产条件简略的户外场所，备
有振动台、搅拌机即可出产，水泥成品外表润滑，不变形，不必托板，脱模时间 短，周转次数快，还可
定做各种尺度，各种形状的防撞墙模具，防护墙模具，隔离墩模具，隔离带模具，检查井模具，护坡模
具，路沿石、沟盖板等模具。

Baoding Yuda professional mold factory has manufacturing U-shaped groove mold, Flume mold, Flume mold
technology and scale, and professional skills U-groove mold, Flume mold, Flume mold can reach the needs of each
customer. The Flume mold, drainage Flume mold is mainly for the production equipment of cement products on
both sides of the highway, road edge stone, and isolation belt. It does not need a factory building and is suitable for
outdoor venues with simple production conditions. It can be produced with a vibration table and a blender. Cement
finished products are lubricated on the outside. No deformation, no need to support plate, short demoulding time,
fast turnover, can also be customized for various scales, various shapes of anti-collision wall mold, protective wall
mold, isolation pier mold, isolation belt mold, inspection well mold, slope mold, road edge stone, ditch cover plate
and other molds.

流水槽模具采用3-4mm钢板焊接而成，模具为组合式结构，拆模简单。流水槽模具规格尺寸按图纸加工
，不限数量，快速生产，发货及时，确保质量，放心购买。流水槽模具是通过对模具内部的细致介绍以
及模具的使用来说明的，流水槽模具的使用离不开大型机械的辅佐，长度超过一米的流水槽模具，基本
上都会做在制作的时候加上吊装环，我公司严格按照流水槽规格生产制造，为国家，为我们自己创造出



更美丽的明天。欢迎新老客户来电咨询：1358238276

The Flume mold is welded with a 3-4 mm steel plate. The mold is a combination structure and the mold is simple to
dismantle. The size of Flume mould is processed according to drawings, unlimited quantity, rapid production, timely
delivery, ensuring quality, and safe purchase. The Flume mold is explained by the detailed introduction of the inside of
the mold and the use of the mold. The use of the Flume mold can not be separated from the assistance of large
machinery. The Flume mold with a length of more than one meter will basically be added when making. Hang ring,
Our company strictly according to Flume specifications production, for the country, we create a more beautiful
tomorrow. Welcome new and old customers to inquire: 1358 238276
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